



Canadian Radiation Protection Association Association canadienne de radioprotection

*Canada's network of radiation safety specialists
Réseau canadien des spécialistes en radioprotection*

Volunteering on a CRPA Committee or serving on the Board of Directors - Part II

Presented by: Sheila MacMahon, CRPA Director of Professional Development

Date: Friday, April 11, 2025

Time: 15:00 – 16:00 EDT

Cost: Free

CRPA(R) Maintenance Points: There is no maintenance points allocation as this is an information session only.

Registration: <https://crpa.thinkific.com>

Session Outline

The session will address the following questions, followed by a Q&A session:

- What Committees are there?
- How do I find out what the Committees do, and which ones have vacancies?
- What are the projects that Committees are working on or planning?
- How do I volunteer?
- How much of my time is required?
- How do nominations and voting work?
- What Board of Director positions are there?
- What are the responsibilities of serving on the Board?
- What are the benefits of serving on the Board?

Sheila MacMahon (Director of Professional Development) and some of CRPA's current Board members and Committee members will be in attendance to provide information and answer questions to help prepare you to serve the CRPA.

The session is offered in English only and will be recorded for later viewing if you are unable to attend the live session.



Canadian Radiation Protection Association Association canadienne de radioprotection

Canada's network of radiation safety specialists
Réseau canadien des spécialistes en radioprotection

Le bénévolat au sein d'un comité ou sur le conseil d'administration de l'ACRP – Partie II

Présentée par : Sheila MacMahon, directrice du développement professionnel de l'ACRP

Date : Vendredi 11 avril 2025

Heures : 15 h à 16 h HAE

Coût : Gratuit

Attribution des crédits de maintien (A) ACRP : Aucun crédit de maintien ne sera alloué puisqu'il s'agit seulement d'une séance d'informations.

Pour s'inscrire : <https://crpa.thinkific.com>

Plan de la séance :

La séance abordera les questions suivantes, suivies d'une période de questions et réponses :

- Quels sont les comités ?
- Comment puis-je savoir ce que font les comités et lesquels ont des postes vacants ?
- Quels sont les projets sur lesquels les comités travaillent ou qui sont planifiés ?
- Comment puis-je devenir bénévole ?
- Combien de temps dois-je y consacrer ?
- Comment fonctionnent les mises en candidatures et le vote ?
- Quels sont les postes à pourvoir au sein du conseil d'administration ?
- Quelles sont les responsabilités des membres du conseil d'administration ?
- Quels sont les avantages de siéger au conseil d'administration ?

Sheila MacMahon (Directrice du développement professionnel) ainsi que certains membres actuels du conseil d'administration et les membres de comité de l'ACRP sont présents pour fournir des informations et pour répondre aux questions qui vous aideront à vous préparer à servir l'ACRP.

La séance sera offerte en anglais seulement et sera enregistrée pour un visionnement ultérieur si vous ne pouvez pas assister à la séance en direct.